
POGOVOR Z DELAVCEM

NAJLAŽJE JE KRITIZIRATI
.̂.....j» r u ^ ^ - ~o usoin let

dela kot na&tavljaiec oro&j v
Tubi. Delo je napomo in v
izmenah, zato ae za dnevnimi
u^ihti« vi-stijo nočnd, pa zo-
pec Onevm m tako naprej. V
~ub" munreč dolajo v treh iz-
menaji, štirje nastavljalcd
orodij pa sc memjavajo ta-
ko. da je vsaka izmcaia ved-
no pokrfia. Kljub napornemu
dehi je Mntija Hranifi akliiven
tudi družbenpolltltoo, saj je
sekretar aktiva komunistov
daiavcev neposreclnih proiz-
vaj6Jcev pn občtoski konfe-
roici ZKS Bežfgrad, 61an se-
kretariata osnovne organiza-
cije ZK v Tubi, predsednik
komisije za tehnične izbotj-
Save v Tutn, podpredsednik
komisije za samoupi^avne ak-
te. akt;v*»n pa je tudj v dm-

giti družbenopoiiituJnlh orga-
nih.

# Kako oceajujete stanje
v Tubi?

»Stanje v Tiibi Je zadovo-
ljivo, seveda pa si želirao, da
bi bilo &e bolje, predvsem kar
se tiče pogojev d«la. Ce so
pogojd dela dobri, so tudi re-
ziUtati veiiko boljišif bolj&i
so delovni ufiinki vsakega po-
sameznika. 2elja colotnega ko-
lektiva — gradnja nove to-
varne — se je letos uresniči-
Is, saj smo prav v bem letu
eačeli z gradnjo, o kateri smo
rjeita; let govorili.u

# Ktiko pri vas upoštevatf
mnenja delavcev?

»Mnenja delavcer, njiliove
želje, predlt^e to idej« pri
nas sprejmemooziroma o njih
razpravl.iamo v sajnoupraiTiih

organih dmžbenopoliočnh or-
organlli in družbenopolttifinih
organizacijah. Možnosti za re-
ševanje nekaterib. problemov
obstajajo, vendar pa najti re-
šibve nl vedno tako lahko, kot
.ie lahko predlagati aii kriti-
zirati neko stvar.*

• Kakšno je informiranje
delavcev?

»Informiranje članov ko-
lektiva poteka na več na-
6inov, in sicer preko eia-
nov samoupravnih organov,
družbGnopoiitd&iih organiza-
cij, oglasne deske, inter-
nega glasila Informator ter
glasila mladih. Prav Inlorma-
tor mislimo obogaUti s še
vefc informacijami, da ne bo
prinsial samo mformadje o
zakonu o združenem delu in
rezultatlh poslovanja. Več bi
morall pteati tud4 o tlruglh
dogajanjih v koletctavu. Lah-
ko rečern, da so naši delavci
dobro inTormirani, žellrao pa,
da bi bilo informiranje še
boijSe.«

Matlja Hranič je 5e pove-
dal, da imajo dmžbeno pre-
hrano dobro urejeno, po&kr-

bJjeno pa je tudi za jetova-
nja delavcev. Tuba rnia počdt-
niSka domova v Bohinju in
na Veliki planini, letos pa
so se dogovorili še z Belin-
ko, da bodo delavci Tube po-
leti lahko uporabijali pofiit-
niški dom v Cnkvendci. Na
kulturnem področju tniajo
zaposleni možnost obiskov
Drame, Mesfcnega gledališča in
večjdh prireditev v hali Ti-
voti. Tudi na športnem pod-
ročju so aktavni in dosegajo
lepe rezultate.

Na koncu ano Matijo Hra-
mča vprašoii, kako 'je z nje-
gcvim prostim časom, saj je
deuo v izraenah naporno, dru-
žberiopolitičr^a akLivnost pa
vzamt filoveku tutii dovolj ča-
sa, Odgovoril je, da je danes
zaradi velikih obveznosti tež-
ko govoriti o prostem času.
Ce ps se le najde, ga je tre-
ba iarabiti kar najbolj smo
tmo.

V. B.


